

Sammanträdesdata:

Tid: , 2005-05-16, kl 18:00-21:30

Plats: Telia, Sundbyberg.

1. Närvarande:

Jan Alkebring, Sektionsordförande. (JA)

Christer Gustavsson, Sektionsledamot. (CG)

Leif Fredriksson, Sektionsledamot. (LF)

Tony Olsson, Koordinator, Rundbana. (TO)

2. Mötets öppnande - Protokollskrivare

Jan Alkebring öppnade mötet med att hälsa alla välkomna, till protokollskrivare utsågs TO.

3. Föregående mötesprotokoll

3.3 Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

4. Rapporter

4.4 Ekonomisk rapport för april.

Åtgärd: Ekonomiska rapporten för april gicks igenom, frågetecken fanns på vissa poster som JA har diskuterat med ekonomichefen.

5. Inkomna skrivelser

5.5 Kaparna angående komplettering av deras förartrupp.

Åtgärd: Sektionen beslutar att **bevilja** Kaparnas begäran.

5.6 Linköpings MS angående tillförande av Peter Larsson till deras förartrupp.

Åtgärd: Sektionen beslutar att **bordlägga** frågan.

5.7 Linköpings MS angående tillförande av Joakim Söderström till deras förartrupp.

Åtgärd: Sektionen **bordlägger** frågan för vidare utredning.

5.8 MK Tändstiftet angående tillförande av Tony Krantz till deras förartrupp.

Åtgärd: Sektionen beslutar att **bevilja** MK Tändstiftets begäran.

6. Telefonbeslut

6.3 Linköpings MS angående tillförande av Joakim Lindqvist och Tomas Karlsson till deras förartrupp.

Åtgärd: Sektionen beslutade 2005-05-08 att **bifalla** Linköpings MS begäran.

7. Bordlagda ärenden

7:7 Milan Speedway.

Åtgärd: TO kontaktar 80cc kommittén för att arrangera en test av diverse 4-takts motorer

7.8 Praktiska frågor angående tillförande av förare inför säsongstart.

Åtgärd: Sektionen bordlägger frågan till junimöte.

- 7.9 Förslag på fördelning av TV pengar 2005.
Åtgärd: Fördelningen av TV pengarna kommer att diskuteras med Serieföreningen på ett gemensamt möte snarast.
- 8. Besluta om**
- 8.18 Ansvarsområden inom sektionen.
Åtgärd: Bordlägges till junimötet.
- 9. Förslag till TU – Sty m.fl.**
- 9.2 Inga förslag har lämnats sedan förra mötet.
- 10. Yttrande till TU – Sty m.fl.**
- 10.1 Inga yttranden har gjorts sedan förra mötet.
- 11. Övrigt**
- 11.10 Domarrapport och skrivelse från Joakim Lindroth.
Åtgärd: Domarrapporten med bilaga skickas till domarkommittén.
- 11.11 Serieföreningens styrelse vill ha en träff med sektionen.
Åtgärd: Sektionen föreslår Serieföreningen ett möte lördag den 11 juni, LF kontaktar SF,s ordförande.
- 11.12 Ansvarig för tränarutbildningen i Speedway.
Åtgärd: Bordlägges till junimötet.
- 11.13 Användning av 2 min klocka vid övriga tävlingar där den finns.
Åtgärd: Bordlägges till junimötet.
- 11.14 Förare som ”blir över” vid transferfönstret.
Åtgärd: Bordlägges till junimötet.
- 12. Nästa möte**
 Via kallelse
- 13. Mötets avslutande**
 JA tackar för kvällens möte.

Vid protokollet

2005-05-20
 Tony Olsson

Justerat via mail

2005-05-21
Jan Alkelbring